
PROTOKÓŁ Nr XXIV/13
z XXIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 25 września 2013 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła  się  w Gminnym Ośrodku Kultury,  Sportu i
Rekreacji w Mielniku ul. Zaszkolna 1 o godz. 900, zakończyła się o godz. 1128

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XXIV  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan
Władysław Stankiewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Ustalony porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  na  lata

2013-2025.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  składzie  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy

Mielnik.
9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr IX/23/90 Rady Gminy Mielnik w sprawie

podziału Gminy Mielnik na sołectwa.
10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w

szkołach prowadzonych przez Gminę Mielnik.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie

uchwalenia Statutu Gminy Mielnik.
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego

Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.
13. Ocena działalności szkół i przedszkola, stan przygotowania do pracy w roku szkolnym

2013/2014.
14. Informacja Wójta Gminy z realizacji  uchwał Rady Gminy przyjętych w I półroczu

2013r.
15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2013r.
16. Ocena kierunków działań i efektów w zakresie ochrony środowiska.
17. Informacja z wykonania budżetu gminy oraz realizacji  inwestycji  i  remontów za I

półrocze 2013r.
18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
19. Wolne wnioski.
20. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z XXII i XXIII sesji Rady Gminy są
wyłożone na sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do nich uwagi lub
poprawki, zostaną one przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.

1) Oddaliśmy do użytku garaż OSP w Sutnie i OSP Oksiutycze.
2) W  lipcu  odbyły  się  spotkania  Wójta  z  większością  radnych  w  sprawie

przyszłorocznego  budżetu  i  najważniejszych  dla  gminy  zadań  inwestycyjnych  i
innych.

3) Delegacja naszej gminy wyjeżdżała na dożynki do Tarnowa, gościliśmy również u
siebie  10 osobową grupę druhów OSP z Gminy Tarnów. Strażacy uczestniczyli  w
spotkaniach w Wilanowie, Mielniku i Oksiutyczach podczas uroczystości związanych
z otwarciem garażu.

4) Wójt wraz z Przewodniczącym Rady Gminy i Panem Piotrem Cieślą wyjeżdżał na
Litwę do Gminy Merecz w sprawie nawiązania kontaktów i współpracy.

5) Odbyły się Dialogi Muzyczne, Zlot Wojów, Biesiada sołecka, Dożynki w Moszczonie
Królewskiej, festyn w Wilanowie i wiele innych, mniejszych wydarzeń.

6) Mieliśmy trzy ważne przetargi związane z zadaniami inwestycyjnymi:
● przetarg  związany  z  wyłonieniem  wykonawcy  na  budowę  I  etapu  Parku

Historycznego  Trylogia.  Przetarg  został  unieważniony  ze  względy  na  zbyt
wysokie ofert jakie złożyły firmy dopuszczone do tego przetargu.

● drugi  przetarg  dotyczył  wyłonienia  obsługi  komunikacji  na  terenie  Gminy.
Przetarg został rozstrzygnięty, od 1 lipca przewozy dzieci i mieszkańców realizuje
PKS Siemiatycze.

● trzeci przetarg dotyczył odbioru śmieci z terenu Gminy Mielnik. Przetarg jeszcze
nie zakończył się, dzisiaj rano wpłynął ostatni dokument uzupełniający od jednego
z wykonawców. Po sesji przetarg zostanie rozstrzygnięty, wszystko wskazuje na
to,  że pomiotem który będzie wykonywał  usługi wywozu śmieci  będzie spółka
komunalna z Hajnówki.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 62/13 Pani Marii Boguszewskiej
1. Proszę  o  udzielenie  informacji  o  wysokości  wpływów do budżetu  gminy  z  tytułu

czynszu za wynajem mieszkania komunalnego o powierzchni 49,20 m2 położonego w
Mielniku przy ul.Bugowej 10 w rozbiciu na poszczególne lata: 2011, 2012, 2013.
Informację proszę podać oddzielnie za każdy rok.
Proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.

2. Czy została wpłacona kaucja zabezpieczająca pokrycie należności z tytułu najmu tego
lokalu zgodnie z uchwałą Nr VII/38/11 Rady Gminy Mielnik z dnia 27 maja 2011r. w
sprawie zasad wynajmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego
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zasobu gminy?
Proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja Nr 63/13 Pani Marii Boguszewskiej
W sprawie strategii rozwoju gminy Mielnik na lata 2012-2032.
W  I  półroczu  2011r.  Rada  Gminy  przyjęła  do  realizacji  zadanie  “Opracowanie  strategii
rozwoju gminy Mielnik na lata 2012-2032”. Przeznaczono na ten cel środki z budżetu gminy
w kwocie  100  tys.zł.  W ubiegłym  roku obiecał  Pan radnym  zorganizowanie  spotkania  z
koordynatorem prac  nad  strategią  rozwoju  gminy.  Dlaczego  do  chwili  obecnej  radni  nie
zostali poinformowani o przebiegu prac i wydanych środkach na to zadanie.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja Nr 64/13 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Wnoszę o  pilne  przeprowadzenie  prac  zmierzających  do zlikwidowania  dziur  i  dołów na
wszystkich  ulicach  w  Niemirowie  w  tym  także  ulicy  JM  Hancewicza  i  drogi  Mielnik-
Niemirów na odcinku: Sutno-Niemirów. Stan dróg jest bardzo zły – stanowi zagrożenie dla
bezpieczeństwa użytkowników. Proszę o przeprowadzenie niezbędnych prac jeszcze przed
sezonem zimowym.
Proszę o pisemną odpowiedź.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja Nr 65/13 Pana Sławomira Leoniuka
Interpelacja dotyczy załatania dziur w asfalcie na drodze powiatowej z Mielnika do Adamowa
i wycięcia krzaków na łuku drogi za Mętną w stronę Adamowa.

(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
1. Czy będą wykoszone pobocza drogi do Wilanowa?
2. Kto będzie opłacał wywóz śmieci parafialnych – gmina czy parafia?

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
1. Dlaczego nie została powołana Społeczna Komisja Mieszkaniowa?
2. Dlaczego  i  na  jakiej  podstawie  wynajęto  mieszkania  osobom  nie  spełniającym

kryterium dochodu określonym w Uchwale Rady Gminy Mielnik Nr VII/38/11 z dnia
27 maja 2011r. § 3 ust.1 ?

3. Na jakiej podstawie, łącząc lokale mieszkalne w budynku po byłym posterunku policji
w  mielniku,  Wójt  zmniejszył  ilość  lokali  mieszkalnych  przeznaczonych  od
wynajęcia.?

4. Ile wniosków w 2011 roku wpłynęło do Urzędu Gminy Mielnik o wynajęcie lokalu?
(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Od 1 września br. nastąpiły zmiany w zakresie dowożenia uczniów do szkoły. Czy prawdą
jest, że jeden z autobusów szkolnych jest przeznaczony do sprzedaży?
Czy kierowcy autobusów szkolnych są pracownikami Zespołu Szkół w Mielniku?



4

Zapytanie Pana Sławomira Leoniuka
Czy w tym roku będzie refundacja szczepionki od grypy?

Pani Olga Pogrebniak
Czy są możliwości zmuszenia Zakładu Energetycznego aby  naprawił oświetlenie we wsi. W
Radziwiłłówce od pół roku nie świecą się światła uliczne.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Pan radny zgłaszał interpelację i zapytania dotyczące drogi Krawczanka.  Do tej pory

nic tam nie zostało zrobione, droga po deszczach jest nieprzejezdna. Była odpowiedź
na piśmie, że w okresie letnim zostanie to zrobione, ale nadal nie jest. Czy będzie to
zrobione? Dotyczy to odcinka od Przedmiesnia.

2. Czy plac zabaw na Przedmieściu będzie równany i doprowadzony do porządku, aby
było bezpieczne dla dzieci.

Zapytanie Pana Władysława Stankiewicza
Rok temu Pan radny prosił o odkrzaczenie dróg poscaleniowych w lesie. Jedna droga została
odkrzaczona, jest dobry przejazd, druga nie została zrobiona. Pan Przewodniczący poprosił
aby jeszcze prze zimą zrobić tę drogę (od Białego Krzyża do Telatyckiej).

Do punktu 6.

Pani Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany w budżecie gminy na rok 2013.
Poinformowała, że planowane zadłużenie na rok bieżący zmniejsza się o kwotę 1 mln.032 zł.
Kredyt  do tej pory nie został jeszcze zaciągnięty,  jednak po dzisiejszej sesji trzeba będzie
przeprowadzać przetarg na kredyt, ponieważ zbliża się termin płatności za kanalizację.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że w trakcie roku, praktycznie na każdej sesji, dokonujemy zmian w budżecie. Gro
zmian dotyczy nowych zadań, a zadania te to tylko i wyłącznie wykonanie dokumentacji.
Część  dokumentacji  już  jest,  leży  w  szafach,  kolejne  dokumentacje  będą  robione.  W
poprzedniej kadencji także poszło na ten cel dużo pieniędzy. Pan radny zapytał ile dotychczas
kosztowały dokumentacje, które praktycznie nie są realizowane – dokumentacja na zaplecze
sportowe przy stadionie, na park w Mielniku i różne ogłaszane konkursy z nagrodami. Teraz
do  zmian  w  budżecie  wprowadza  się  kolejną  dokumentację.  Dokumentacja  na  ulicę
Zaszkolną  przewidziana  jest  do  realizacji  w  bieżącym  roku.  Kiedy  zadania  te  zostaną
wprowadzone do budżetu i kiedy będą realizowane? Zdaniem Pana radnego bez sensu jest
wprowadzanie kolejnych zadań dot.  dokumentacji,  ponieważ nie realizowane są zadania z
wcześniej wykonanych dokumentacji.

Pan Wójt Gminy
Wykonujemy  dużo  prac  związanych  z  projektami  do  realizacji,  część  została  już
zrealizowana, część jest do zrealizowania. Z poprzedniej kadencji przejęliśmy dokumentację
dot. budowy zaplecza sportowego – kortów wraz z zapleczem technicznym przy stadionie.
Mając wiedzę, że byłoby to budowane na terenie starorzecza, na złym podłożu, odstąpiliśmy
od  realizacji  tego  zadania.  Zdecydowaliśmy  również,  że  nie  będziemy  budowali  basenu
odkrytego, bo w naszych warunkach basen ten byłby krótkotrwale użytkowany i nie spełniłby
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pokładanych w nim nadziei. Jeśli chodzi o przygotowywanie dokumentacji, to obecnie jest
taki  czas,  że  aby  cokolwiek  zrobić  np.  nowy  plac  zabaw,  potrzebna  jest  dokumentacja
techniczna. Poprzednio nie było to konieczne. Przepisy budowlane tak się zmieniają, że 
obecnie na wszystko wymagana jest dokumentacja techniczna.
Gdybyśmy  nie  mieli  dokumentacji  na  zagospodarowanie  placu  i  budowę  świetlicy  w
Radziwiłłówce  nie  dostalibyśmy  112  tys.zł.  na  realizację  tego  przedsięwzięcia,  łącznie  z
zagospodarowaniem Placu Kościuszki. W dniu wczorajszym Pan Wójt podpisał w tej sprawie
umowę. Przy składaniu wniosków o dofinansowanie potrzebna jest dokumentacja techniczna.
Wystąpiliśmy do Starostwa o zgodę budowlaną na ulicę Białą, ponieważ na tę ulicę składamy
wniosek  na  dofinansowanie  do  schetynówek.  Warunkiem  dofinansowania  jest  posiadanie
dokumentacji i zgody budowlanej. W 2015r. chcemy również ubiegać się o dofinansowanie
na ulicę Zaszkolną.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013 otrzymał pozytywną opinię
Komisji Rady.

Rada Gminy 8 głosami za, przy 6 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę  Nr
XXIV/176/13 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej na lata 2013-2025.

Pan  Wójt  sprostował  wypowiedź  Pani  Skarbnik  dotyczącą  projektu  “Słoneczne  Dachy
Mielnika”. Stwierdził,  że projekt został zakwalifikowany, tylko w tym roku nie dostaliśmy
dofinansowania. Jesteśmy w grupie pięciu gmin, dla których dofinansowanie jest planowane
w przyszłym roku.

Pan Maria Boguszewska zapytała dlaczego wycofane zostało z realizacji zadanie budowy
kładki pieszo - rowerowej przez rzekę Bug.

Pani Skarbnik i Pan Wójt poinformowali, że zadanie to nie zostało wycofane, zmieniony
został  tylko  harmonogram,  ponieważ  w roku bieżącym  zmienia  się  zakres  realizacji  tego
zadania (zmniejsza i przenosi na przyszły rok).
Wszystkie  sprawy  związane  z  budową  kładki  pieszo-rowerowej  przebiegają  prawidłowo.
Jutro w Warszawie mamy spotkanie z biurem projektowym, które wygrało konkurs. Zmiany
w harmonogramie budowy wynikają z faktu, że dopiero w przyszłym roku zostanie wydane
pozwolenie na budowę, stąd i wszelkie płatności będą dotyczyły przyszłego roku.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr
XXIV/177/13 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013-2025.

(w zał. na str.........prot.)
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Do punktu 8.

Pan  Kazimierz  Tobota  do  składu  Komisji  Rewizyjnej  zgłosił  kandydaturę  Pana  Jana
Zduniewicza.

Pan Lucjan Kożuchowski do składu Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę  Pani Marii
Boguszewskiej.

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.

Pan  Sekretarz  Gminy udzielił  wyjaśnień  na  temat  przeprowadzenia  zmian  w  składzie
Komisji Rewizyjnej.

Pan Jan Zduniewicz poprosił o wyjaśnienie co byłoby,  gdyby Rada Gminy nie odwołała
Pani  Aliny  Hackiewicz-Stępień  -  Wiceprzewodniczącej  Rady  Gminy  z  funkcji  członka
Komisji Rewizyjnej.

Pan Sekretarz Gminy wyjaśnił, że Pani Alina Hackiewicz-Stępień złożyła rezygnację z tej
funkcji,  wobec czego Rada Gminy powinna przyjąć tę  rezygnację.  Ustawa o samorządzie
gminnym zabrania łączenia funkcji wiceprzewodniczącego rady i członka komisji rewizyjnej.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  odwołała  Panią  Alinę
Hackiewicz-Stępień ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik.

W głosowaniu jawnym na zgłoszone kandydatury oddano następującą ilość głosów:

Pan Jan Zduniewicz - za 6 głosów, przeciw nie było,wstrzymujących  
się nie było.

Pani Maria Boguszewska - za 6 głosów, przeciw nie było, wstrzymujących  
się nie było.

Pan Jan Zduniewicz złożył rezygnację z ubiegania się o członkostwo Komisji Rewizyjnej
RG.

Pani Maria Boguszewska wybrana została do składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. Pani
radna podziękowała Radzie za okazane jej zaufanie.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr
XXIV/178/13 w sprawie zmian w składzie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

(po przerwie)

Pan Przewodniczący poinformował, że w trakcie przerwy otrzymał sygnały, że niewłaściwie
zostały policzone głosy przy głosowaniu nad kandydaturą Pana Jana Zduniewicza. Policzono
o jeden głos za mało. Pan Przewodniczący zwrócił się do radnych, aby w trakcie głosowania
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wyżej  podnosili  rękę  i  nie  opuszczali  jej  do  czasu  policzenia  głosów.

Pan Stefan Troc
Zwrócił  się  do  radnych,  że  jeśli  boją  się  głosować  na  którąś  z  osób,  to  należy  zrobić
głosowanie tajne. Trudno jest policzyć głosy, jeśli ktoś podniósł rękę do ucha i nie wiadomo
czy się drapie za ucho czy głosuje. Stwierdził, że radni reprezentują ludzi, którzy ich wybrali i
trzeba  mieć  odwagę zagłosować czasami  przeciw komuś.  Pan radny uważa,  że dokonano
właściwego  wyboru,  Pani  radna  Boguszewska  jest  kompetentną  osobą  i  należycie  pełni
mandat radnego. 

Pan Maciej Mormol zaproponował, aby powtórzyć głosowanie.

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził,  że głosowanie można powtórzyć  tylko w sytuacji,
jeśli ktoś jest w stanie udowodnić, że naruszone zostały procedury prawne.

Pan Sekretarz Gminy 
Wyjaśnił,  że prawna interpretacja tej sytuacji należy do Rady Gminy.  Radni oceniają, czy
wszyscy głosowali i jak głosowali. Rolą Przewodniczącego Rady jest liczenie głosów, jest
Zastępca Przewodniczącego, który mu w tym pomaga, jest protokolant, który na podstawie
wypowiedzianych przez Przewodniczącego słów, że głosowało tylu a tylu radnych, wpisuje to
do protokołu.
Decyzja w sprawie reasumpcji głosowania należy do Rady Gminy.

Pan Jan Zduniewicz stwierdził, że chociaż ma przekonanie, że w jego sprawie głosowało 7
radnych (sam nie głosował), to uważa, że należy przyjąć ten wynik głosowania.
Zaapelował do radnych, aby wyraźnie głosowali, wysoko podnosili rękę i nie opuszczali jej,
do czasu policzenia głosów.

Do punktu 9.

Projekt uchwały o zmianie uchwały Nr IX/23/90 Rady Gminy Mielnik w sprawie podziału
Gminy Mielnik na sołectwa został pozytywnie zaopiniowany przez komisje Rady.

Pan Sekretarz Gminy omówił projekt tej uchwały.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych  podjęła  uchwałę  Nr
XXIV/179/13 o  zmianie  uchwały  Nr  IX/23/90  Rady Gminy  Mielnik  w sprawie  podziału
Gminy Mielnik na sołectwa.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 10.

Projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach
prowadzonych przez Gminę Mielnik został pozytywnie zaopiniowany przez komisje Rady.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  zmiany  wprowadzone  do  projektu  uchwały  na
posiedzeniu Komisji Rady.
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Pan Jan Zduniewicz  zapytał o  zapis  w sprawozdaniu  z  realizacji  budżetu  w 2013 dot.
udziału  w kosztach  wynagrodzenia  Prezesa Związku Nauczycielstwa  Polskiego w kwocie
1082 zł. Co to jest?

Pani Alicja Sawczuk poinformowała, że na terenie szkoły działa Związek Nauczycielstwa
Polskiego.  Zgodnie  z  obowiązującym  prawem,  tam  gdzie  jest  ognisko  ZNP,  szkoła
partycypuje w utrzymaniu Prezesa ZNP.

Pan Wójt poinformował, że projekt regulaminu  wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w
szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Mielnik  był  opiniowany  przez  Oddział  Związku
Nauczycielstwa  Polskiego  w  Siemiatyczach.  Uwag  do  regulaminu  nie  wniesiono,
proponowano tylko zmianę sposobu podziału nagród i zostało to zapisane w protokole.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXIV/180/13 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w szkołach
prowadzonych przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 11.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że po raz pierwszy podejmujemy uchwałę w sprawie
ujednolicenia aktu prawnego jakim jest statut gminy. Tekst statutu zostaje ujednolicony od
2003r.  aż do bieżącego roku. Ujednolicenie statutu usprawni nam pracę,  statut będzie dla
wszystkich  czytelny,  ponadto  jest  często  wymaganym  dokumentem przy  ubieganiu  się  o
środki krajowe czy unijne.

Projekt  uchwały  w  sprawie  głoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Statutu Gminy Mielnik został pozytywnie zaopiniowany przez komisje Rady.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  Nr
XXIV/181/13 w sprawie głoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia Statutu
Gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 12.

Pan Antoni Soszko Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy przedstawił  opinię
Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi złożonej przez Pana W       I         na Dyrektora
Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji Pana M       B         .

(w zał. na str.........prot.)

Rada Gminy 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę Nr
XXIV/182/13 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Ośrodka
Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.
Skarga została uznana za niezasadną.

(w zał. na str.........prot.)
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Do punktu 13.

Pani  Alicja  Sawczuk Dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  udzieliła  informacji  nt.
działalności  szkoły  i  realizacji  zadań  oświatowych,  w  tym  wyników  egzaminów  i
sprawdzianów. Stwierdziła, że szkoła działa zgodnie z obowiązującym prawem oświatowym i
kartą  nauczyciela.  Poinformowała,  że  dodatkowo  oprócz  godzin,  które  szkoła  musi
realizować, są realizowane inne zajęcia. W przedszkolu są realizowane nieodpłatne zajęcia z
języka angielskiego, religia, oraz różne inne zajęcia typu teatrzyk itp. Te zajęcia zawsze były
u nas niepłatne i tak jest nadal. Od klasy IV wprowadzone są dodatkowo dwa języki obce –
rosyjski  i  niemiecki,  zaś  języka  angielskiego  dzieci  uczą  się  od  przedszkola  do  kl.III
gimnazjum.  Oprócz  tego  jest  jeszcze  chór,  zajęcia  wyrównawcze,  przedmiotowe,  kolo
taneczne,  zajęcia  rekreacyjno-sportowe.  Prowadzone  są  również  zajęcia  we współpracy z
GOKSIR – klub taneczny. Stan bezpieczeństwa w Szkole Pani Dyrektor oceniła jako dobry.
Stwierdziła, że ciągłemu uaktualnianiu podlega baza szkolna. W ramach projektu unijnego
zakupiono pomoce dydaktyczne do kl.I-III. Pani Dyrektor omówiła wyniki egzaminów, które
są w tym roku o wiele lepsze niż w latach poprzednich.

Rada Gminy wysłuchała i przyjęła do wiadomości informację nt. działalności szkół i
przedszkola oraz stanu przygotowania do pracy w roku szkolnym 2013/2014.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 14.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości  informację Wójta  Gminy z realizacji  uchwał
Rady Gminy przyjętych w I półroczu 2013r.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 15.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności
za I półrocze 2013 roku.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 16.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości ocenę kierunków działań i efektów w zakresie
ochrony środowiska.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 17.

Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała,  że  zgodnie  z  ustawą  o  finansach  publicznych
obowiązkiem Wójta jest przedstawienie radzie i regionalnej izbie obrachunkowej informacji o
przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  oraz  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego
instytucji kultury za I półrocze 2013r. Informacja ta jest przyjmowana zarządzeniem Wójta,
jest  to  zarządzenie  nr  245/13  z  23  sierpnia  2013r.  Na  złożoną  informację  otrzymaliśmy
pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku,  opinia  ta  została
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przekazana radnym.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości  informację z wykonania budżetu gminy oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2013r.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 18.

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację Nr 63/13 Pani Marii Boguszewwskiej udzielona zostanie na
piśmie.

Odpowiedź na interpelację  Nr 64/13 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień i  Nr 65/13 Pana
Sławomira Leoniuka
Na naszych drogach jeszcze przed zimą będziemy łatać wszystkie ubytki, jeśli chodzi o drogi
powiatowe, to interpelacje przesłane zostaną do Powiatowego Zarządu Dróg.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
1. Pobocza na odkrzaczonych drogach zostaną wykoszone.
2. Parafie  jako  związki  wyznaniowe  mają  obowiązek  zawrzeć  umowy z  wykonawcą

wywozu śmieci.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Jeden z autobusów szkolnych jest przewidziany do sprzedaży. Jeden z kierowców autobusu
podjął prace w PKS Siemiatycze, drugi kierowca pozostał na ½ etatu w Zespole Szkół.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Leoniuka
Szczepienia na grypę będą refundowane, zamówiliśmy już pierwsze ilości takich szczepionek.
Jak będą już dostępne, będziemy informować o tym mieszkańców gminy.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Po  zebraniu  odpowiedniej  ilości  niesprawnych  lamp  oświetlenia  ulicznego  monitujemy
Zakład  Energetyczny.  Kiedy  w  przeglądzie  oświetlenia  ulicznego  uczestniczy  pracownik
Urzędu  Gminy  jest  lepiej,  w  pozostałych  przypadka  jest  różnie.  Na  początku  tego  roku
robiliśmy  starania  aby  znaleźć  innego  wykonawcę,  który  będzie  konserwował  nam
oświetlenie,  okazało się jednak, że nikt nie chce tego się podjąć. Zakład Energetyczny,  w
sytuacji kiedy chcieliśmy wymusić na nim różne prace zagroził nam, że w ogóle odstąpi od
konserwacji naszych lamp. Ponieważ słupy na których znajdują się lampy w 80 % należą do
Zakładu Energetycznego, ktokolwiek podjąłby się ich konserwacji za każdym razem musiałby
uzyskać zgodę i zapłacić za możliwość prowadzenia prac.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
Droga Krawczanka jest w tym roku brana pod uwagę do naprawy, jeśli chodzi o plac zabaw,
to również będą tam jeszcze w tym roku prowadzone prace. W przyszłym roku planowane
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jest ogrodzenie placu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Władysława Stankiewicza
Pan  Wójt  zapewnił,  że  dołożymy  starań  aby  drogę  poscaleniową  od  Białego  Krzyża
odkrzaczyć jeszcze w tym roku. Zostanie to zrobione po zakończeniu odkrzaczania wzgórz od
Mielnika do Osłowa tj. Parku Krajobrazowego Głogi.

Pan  Wójt zaapelował  do  sołtysów  i  wszystkich  uczestników  sesji  aby  w  swoich
miejscowościach  przypomnieli,  że  minął  pierwszy  termin  wpłaty  za  śmieci.  Dużo  opłat
zostało uregulowanych ale mamy jeszcze sporo gospodarstw, które ich nie uiściły. W sytuacji
kiedy opłaty,  nawet po terminie,  nie zostaną uiszczone,  będziemy zmuszeni rozpocząć ich
egzekucję, a tego chcielibyśmy uniknąć.

Pan Jerzy Weremjewicz – sołtys sołectwa Osłowo
Stwierdził, że trzeba wysyłać nakazy, bo niektórzy mieszkańcy nigdy nie płacili za śmieci i
nie mieli śmieci w domu.

Pan Wójt  poinformował,  że wysyłanie  nakazów łączy się  z  kosztami,  którymi  będziemy
obciążać właścicieli danych posesji. Stąd prośba do sołtysów aby przypomnieli mieszkańcom
swoich sołectw o obowiązku opłacenia należności za śmieci.

Pan  Wójt zaapelował  aby  wszystkie  podmioty  prowadzące  działalność  gospodarczą,
wszystkie  instytucje  wzięły  udział  w  zgłaszaniu  ewentualnych  potrzeb  i  projektów  na
dofinansowania  w  przyszłym  rozdaniu  unijnym.  Gmina  przygotowuje  taki  dokument,  na
naszej stronie internetowej będzie umieszczona zakładka, skierowana do tych podmiotów i
instytucji  z  prośbą,  żeby  zgłosili  nam jakie  ewentualnie  chcieliby  realizować  projekty  w
przyszłym rozdaniu środków. My takie wnioski skierujemy do Urzędu Marszałkowskiego i
do Ministerstwa.

Do punktu 19.

Pani Olga Pogrebniak
Poinformowała,  że  Stowarzyszenie  Koło  Gospodyń  i  Gospodarzy  Wiejskich  w
Radziwiłłówce działając wspólnie z Urzędem Gminy otrzymało dotację na budowę altanki we
wsi.
Pani  radna  zaprosiła  wszystkich  w  najbliższą  niedzielę  na  godz.14  do  Radziwiłłówki  na
“Wesołą Jesień”.

Pan Witold Terebun
Ciężkie  wywrotki  jeżdżą  po drodze w Wilanowie,  trzeba  ustawić  jakieś  oznakowanie,  bo
ludzie martwią się, że zniszczy to drogę.
Należy załatać dziury na drodze powiatowej Wilanowo-Telatycze i z Wilanowa do Tokar.

Pan Jan Zduniewicz zapytał do kiedy ZGK będzie świadczył usługi na wywóz śmieci, czy
tylko  do końca  września  czy  jeszcze  przez  październik.  Podmioty  gospodarcze  muszą  to
wiedzieć aby zawrzeć umowy na wywóz śmieci z firmą wyłonioną w przetargu.
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Pan Wójt Gminy
Poinformował, że rozstrzygnięcie przetargu nie skutkuje przejęciem od razu przez daną firmę
zadania. Po rozstrzygnięciu przetargu jest okres 7 dni, kiedy każdej z firm biorącej udział w
przetargu przysługuje prawo złożenia zastrzeżeń. Potem jest okres 2 tygodni na rozpatrzenie
ewentualnych  zastrzeżeń  prze  organy  odwoławcze  i  dopiero  po  tym  można  rozpocząć
rozmowy w sprawie podpisania umowy.  Jeśli  nie będzie żadnych odwołań firm,  to do 10
października  zostanie  podpisana  umowa  w  sprawie  wywozu  śmieci.  Dopóki  firma
wygrywająca  przetarg  nie  przejmie  wywożenia  śmieci,  do tej  pory usługi  te  nadal  będzie
świadczyć nasz Zakład Komunalny.

Pan Stefan Troc
Pan radny odniósł się do sprawy Trylogii,  ponieważ radni na ten temat usłyszeli tylko, że
przetarg  został  unieważniony.  Przypomniał  z jakim rozmachem projekt  był  tworzony,  jak
duże środki zostały zaangażowane do wypromowania tego przedsięwzięcia, mimo, że nawet
nie wbito w ziemię łopaty. Stworzona została samodzielna strona internetowa, zaangażowani
ludzie,  (niektórzy z nich odeszli  z pracy – np.dyrektor  Bogacki). Trylogię promowali  Pan
Marek  Twardowski,  Pani  Rozalia  Mancewicz,  organizowano  profesjonalne  wystawy,
konferencje wywiady w gazetach i telewizji, radio. Radni dzisiaj nie usłyszeli co dalej z tym
przedsięwzięciem – czy trzeba się z tego pomału wycofywać? Rada, zdaniem Pana Troca, w
którymś  momencie  została  wprowadzona  w  błąd,  pojawiały  się  różne  liczby  dotyczące
wielkości tego projektu.
Stwierdził, że okazało się, że sceptycy Trylogii mieli rację w tej sprawie. Poprosił, aby Pan
Wójt powiedział radnym co będzie dalej z tym projektem i czy na tym etapie była potrzeba
zaangażowania  tak  dużego  PR?  Na  stronie  poświęconej  Trylogii  dalej  znajduje  się
informacja,  że  Urząd  Gminy  poszukuje  inwestorów  do  budowy kolejnych  etapów  Parku
Historycznego przeznaczonych na usługi hotelarskie.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że niewiele więcej dzisiaj może powiedzieć na temat Trylogii w stosunku do tego,
co mówił na posiedzeniu komisji. Szukamy możliwości rozwiązań na dziś, ale też możliwości
rozwiązań związanych  z realizacją  tego na  przyszłość.  Na dzień  dzisiejszy jest  to  jedyna
informacja, jakiej Pan Wójt może udzielić.

Pan Stefan Troc stwierdził, że po Siemiatyczach krążą takie pogłoski, że część pieniędzy z
Trylogii poszła na szpital.

Pan Andrzej Maruszeczko
Zapytał, czy Pan Wójt może policzyć wszystkie koszty jakie do tej pory poniesione zostały w
związku z Parkiem Trylogia. Nie chodzi tylko o projekt, ale także wszelkiego rodzaju koszty
związane z pracami geodezyjnymi, z ustaleniami z urzędami, z wszelkimi umowami o dzieło
zawartymi w związku z Parkiem Trylogia, z umowami zleceniami, z reklamą przeznaczoną
na  Park  i  z  delegacjami  na  Park  Trylogia.  Zapytał,  czy  Pan  Wójt  wie  ile  to  wszystko
wyniosło, czy też jeszcze nie liczono tych kosztów. Poprosił, aby radni i mieszkańcy gminy
poinformowani zostali o poniesionych kosztach na Park Trylogia.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził,  że  za  wcześnie  jest  aby stawić  krzyżyk  na  Parku
Trylogia.
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Pan Andrzej Maruszeczko stwierdził, że jedno nie wyklucza drugiego i warto wiedzieć jakie
koszty zostały poniesione do tej pory.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że to co mówi Pan Maruszeczko jest słuszne, warto wiedzieć jakie mamy koszty w
poszczególnych rodzajach wydatków. Na dzień dzisiejszy Pan Wójt nie ma zsumowanych
wszystkich  kosztów, jeśli  zdecyduje,  że będą mu one niezbędne i  taka informacja będzie
potrzebna, to ją zrobimy.

Pan Andrzej Maruszeczko
Stwierdził,  że  taką informację Pan Wójt  powinien  zrobić nie  tylko  dla  własnych potrzeb.
Radni, którzy uchwalają budżet i dysponują nim, także powinni wiedzieć o kosztach. To nie
jest kwestia “mi” tylko “nam”.

Pan Lucjan Kożuchowski
Przytoczył  zapisy statutowe, mówiące o tym, że Rada Gminy jest organem stanowiącym i
kontrolnym  w Gminie.  Rada  Gminy  powinna  być  poinformowana  o  takich  wydatkach  i
wiedzieć na co idą publiczne pieniądze.

Pan  Wójt poinformował,  że  wszystkie  podejmowane  główne  wydatki  są  informacją
publiczną.  Można  o  tę  informację  publiczną  wystąpić.  Zapewnił,  że  zostanie  zrobione
wyliczenie i ta informacja będzie udostępniona w jednym dokumencie. Nikt nie ukrywa tych
informacji.

Pani Maria Boguszewska
Poinformowała,  że wystąpiła do Wójta o informację publiczną i nie otrzymała wszystkich
danych.

Pan Wójt  wyjaśnił,  że Pani radna otrzymała dokładnie taką informację o jaką prosiła we
wniosku i jaką zgodnie z prawem mogliśmy podać.

Pan Krzysztof Nikitorowicz
Stwierdził, że Pan Wójt odkłada w czasie agonię Parku Historycznego. Inwestorów poszukuje
się na etapie aplikowania o środki a nie obecnie. Stwierdził, że dalszy scenariusz jest Panu
Wójtowi dobrze znany - Wójt czeka na decyzję Marszałka Województwa, która zdaniem Pana
Nikitorowicza  będzie negatywna.  Pan Nikitorowicz określił  to mianem pięknej  katastrofy,
projekt nie był konsultowany z mieszkańcami, jest to wielka kompromitacja i wielka klapa
dla  całego społeczeństwa.  Zdaniem Pana Nikitorowicza  Pan Wójt  w bardzo duży sposób
podważył zaufanie urzędów do drugich urzędów i będziemy za to odpowiadać jeszcze przez
długi  czas.  Nikt  nie  będzie  poważnie  traktował  Gminy  Mielnik.  Skoro  Panu Wójtowi  są
powierzane  takie  pieniądze,  to  powinien  dołożyć  wszelkiej  staranności  żeby  to
przedsięwzięcie przyniosło efekt i skutek. Tutaj skutek jest taki, że dochodzi do wstydliwej
sytuacji,  że  koszt  budowy opiewa  na  30  mln.zł.  zaś  kosztorysy  firm  budowlanych  są  o
kilkanaście  milionów  większe.  Zdaniem  Pana  Nikitorowicza  głównym  źródłem  tego
niepowodzenia jest to, co zostało zawarte w specyfikacji – czyli koszt 28,5 mln.zl. Później
firma projektowa przycięła to do 30 mln.zl. Po roku czasu z okładem okazało się, że najniższa
oferta firm wynosi 44 mln.zł. Na Komisji Pan Wójt wspominał o kosztorysie za 37 mln.zł.
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Pan Nikitorowicz poinformował, że słyszał, że wcześniej był najbardziej rzeczowy kosztorys,
który opiewał na 57 mln.zł. To byłby chyba najbardziej właściwy kosztorys, tak wynikałoby
nawet z ofert firm budowlanych.
Pani Nikitorowicz odniósł się do kwestii Słonecznych Dachów Mielnika. Stwierdził, że Pan
Wójt liczy w tej sprawie na kolejny cud, tak jak liczył na cud z Trylogią. Stwierdził, że tego
cudu również nie będzie, jest to tylko odkładanie w czasie. Podał przykład Gminy Drohiczyn,
która otrzymała  pieniądze  na solary.  Wyraził  przypuszczenie,  że również nie  dojedzie  do
skutku  budowa  Wodnego  Ośrodka  Rehabilitacji  i  Lecznictwa,  odniósł  się  także  do
rozpoczętej przebudowy parku w Mielniku.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że nie wie czy sprawa ta skończy się agonią czy nie, zapewnił że dołoży wszystkie
swoje siły i starania żeby doszło do realizacji Parku. Jeśli tak się nie stanie, to zadba o to, aby
można  było  to  realizować  w  przyszłości.  Stwierdził,  że  wypowiedzi  Pana  Nikitorowicza
słuchał  z  dużą  uwaga,  jakby  jednak  na  to  nie  patrzeć  to  trzeba  zauważyć,  że  zespół
pracowników którym kieruje Pan Wójt przez 2,5 roku zdobył prawie 14 mln.zl. dla gminy
również na inne inwestycje. Stwierdził, że przez ostatnie 8 lat kiedy żona Pana Nikitorowicza
pisała  projekty,  to  zdobyto  4 mln.zl.  zewnętrznych  środków dla  gminy.  Odnosząc  się  do
kwestii Trylogii  stwierdził,  że nie wie jak to się zakończy,  robimy wiele różnych działań,
szukamy  rozwiązań  na  dzisiaj  i  na  przyszłość.  Byłoby  źle,  gdyby  ten  projekt  nie  został
zrealizowany.

Pani Irena Charko – sołtys sołectwa Wajków poprosiła o interwencję w powiecie w sprawie
naprawy drogi do Wajkowa.

Pan Wójt poinformował, że w przyszłym roku planowany jest odcinek (reperacja asfaltem)
drogi do Wajkowa. 

Pan Mikołaj Strapko – sołtys sołectwa Radziwiłłówka zwrócił się o naprawę przystanku na
drodze wojewódzkiej w Radziwiłłówce.

Pan Stefan Troc
Odniósł  się  do kwestii  sprzedaży jednego z autobusów szkolnych.  Nie  jest  wiadome czy
wybrany w przetargu system na dowożenie okaże się tańszy i lepszy w stosunku do tego,
który obowiązywał do tej pory. Zapytał, kto będzie decydował o sprzedaży. Przypomniał, że
wcześnie Pan Wójt deklarował, że jest niechętny pozbywania się majątku gminy.  Ostatnio
sprzedaje się wiele rzeczy, np. przed zwodowaniem nowych promów sprzedano stare promy.
Może autobus ten będzie za rok potrzebny, bo system dowożenia może się nie sprawdzić i
trzeba będzie wrócić do tego, co było wcześniej.

Pan  Przewodniczący  Rady zaprosił  mieszkańców  Mielnika  na  zebranie  sołeckie,  które
odbędzie się w dniu 27 września o godz. 17 w GOKSiR. Zebranie poświęcone będzie sprawie
rozdysponowania funduszu sołeckiego na 2014r.

Pan Krzysztof Nikitorowicz
Zwracając się do Pana Wójta stwierdził, że jego wycieczki personalne i wirtualne świadczą o
tym, że nie ma najmniejszych argumentów, które by w jakikolwiek sposób rzuciły światło na
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podejmowane przedsięwzięcia. Przypomniał, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje pytania co
dalej ze Słonecznymi Dachami Mielnika, Trylogią, basenem.

Pan Andrzej Maruszeczko
Stwierdził,  że  zbyt  długo  już  uprawiano  tu  tzw.  propagandę  sukcesu,  Panu  Wójtowi
przydałoby się trochę pokory, nie trzeba uprawiać demagogii, tylko skupić się na tym co jest.
Radni  powinni  o  wszystkim  wiedzieć,  bo  oni  współdecydują  a  Pan  Wójt  powinien  ich
informować. Pan Wójt powinien powiedzie radnym, że skoro nie Trylogia, to co zamierza
jako gospodarz naszej gminy zrobić, aby nasza gmina była atrakcyjniejsza. Skoro Trylogii nie
będzie,  z  czego  Pan  Maruszeczko  osobiście  jest  zadowolony,  bo  uważał  to  za  chybione
przedsięwzięcie,  to  co  Pan  Wójt  chce  zrobić,  aby  nasza  gmina  była  piękniejsza  i
atrakcyjniejsza. Uznał, że wystawienie kilku donic z pelargoniami jest chybionym pomysłem.
Zwrócił  się  do  Pani  Dyrektor  z  pytaniem  ile  szkoła  zaoszczędziła  pieniędzy  wskutek
zwolnienia szkolnego pedagoga. Budżet uchwalony przez Radę Gminy nie zakładał żadnych
oszczędności, zaś głównym argumentem do zwolnienia była dyscyplina finansowa.

Pan  Alicja  Sawczuk Dyrektor  Zespołu  Szkół  poinformowała,  że  jeszcze  nic  nie
zaoszczędziła, oszczędności będą dotyczyć budżetu przyszłego roku. W tym roku przez okres
4 miesięcy trudno jest mówić o jakichkolwiek oszczędnościach, bo zwolnionej osobie trzeba
było  wypłacić  odprawę.  W roku  przyszłym  z  tytułu  zwolnienia  pedagoga  zaoszczędzona
zostanie kwota 36 tys.zł. Stwierdziła, że wszyscy umieją czytać, każdy może sobie w Google
sprawdzić ile zarabia nauczyciel kontraktowy, czarno na białym, nie rozumie więc po co są.
zadawane te pytania. 

Pan Stefan Troc
Na drodze  do  Radziwiłłówki  były  znaki  “Góra  Prowały”  i  'Źródełko”.  Jeden  ze  znaków
(Źródełko)  jest  natomiast  zmieniony został  znak “Góra Prowały”.  Obecny znak jest  mało
czytelny, kto i na czyje zlecenie to zrobił?
Pan radny zapytał czy prowadzone są z Nadleśnictwem rozmowy w sprawie schodów na Górę
Prowały.

Pan Wójt Gminy
Trzeba o to zapytać Zarząd Dróg Wojewódzkich, to jest ich droga i pas drogowy. Nikt z nami
tego nie konsultował, o nic nas nie pytano, na pewno nie zrobiła tego gmina.
Jeśli chodzi o schody, szykujemy materiał, z Nadleśnictwem jest wszystko uzgodnione. Jest
szansa, że być może jeszcze w tym roku uda się zrobić te schody.

Pani Maria Boguszewska poprosiła o zadbanie o drogę powiatową Mielnik – Mętna.

Pan Wójt poinformował, że wykonanie asfaltowej nawierzchni od Mielnika do Mętny to jest
szacunkowa kosztorysowa wartość 3,5 mln.zl. Wartość wykonania drogi Wilanowo-Tokary,
która jest w o wiele gorszym stanie niż droga do Mętny,  wynosi 3,4 mln.zł.  W tym roku
nieprzewidziane były naprawy dróg powiatowych, jednak część napraw udało się zrobić, w
roku przyszłym będziemy kontynuować te prace. Na krytyczne uwagi Pana Troca, dotyczące
lania  odcinkami  nowej  nawierzchni  na  starych  drogach  Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  sposób
reperowania tych dróg był uzgadniany z mieszkańcami i radą sołecką na zebraniu wiejskim.
Była taka decyzja aby robić odcinkami, tam gdzie jest najgorzej.
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Do punktu 20.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIV sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Rady

          Władysław Stankiewicz


